
Kollelev Grundejerforening  
 
Mødereferat: Bestyrelsesmøde 

Tidspunkt: 8. maj 2019 kl 19:10 – 21:00 

Sted: Tim Larsen, Parkvej 5 

 

Deltagere: Tim Larsen (TL) formand og kasserer 

 Jørn Gettermann (JG) Næstformand 

 Jørn Dietrich (JD) 

 John Menå (JM) 

 Willem van der Beek (WB) suppleant 

 Carsten Holm (CH) suppleant 

 

Fraværende: Jonas Johansen (JJ) 

 

DAGSORDEN 
Valg af referent 

TL indvilgede i at skrive referat. 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde afholdt d. 11. marts 2019 
Referatet blev godkendt uden kommentarer. 

2. Ændring af vedtægter 
De ændrede vedtægter blev godkendt uden kommentarer på den ekstraordinære generalforsamling, 
der blev afholdt umiddelbart inden dette bestyrelsesmøde. 

3. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen afholdt d. 25. april 2019 
Referatet fra generalforsamlingen blev godkendt med tilføjelse af kommentaren fra JM. 

4. Konstituering af bestyrelsen med næstformand og kasserer 
Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 
 
• JG som næstformand 
• TL som kasserer 
 
Udover dette blev det besluttet, at Jane Gettermann indtræder som revisor i stedet for Hanne møller. 
 

5. Opfølgning af punkter diskuteret på generalforsamlingen 
a. Indsendelse af klage til Tilsynsrådet vedrørende Dyremosesagen. 

Byggeriet ligger uden for det, der normalt kan dispenseres for i forhold til lokalplanens bestemmel-
ser. Bl.a. må der ikke nedrives huse uden genopførelse.  

Det blev besluttet ikke at gøre noget, da det ville kræve et stort forarbejde med at finde beviser  til 
klagen, hvis overhovedet mulig. 
 

b. Kontakt til LTK vedr. proces for fremtidige behandlinger af dispensationsansøgninger. 
Det blev besluttet, at prøve at få et møde i stand med LTK’s tekniske forvaltning vedrørende dis-
pensationsansøgninger, herunder Dyremosesagen, og ligeledes med henblik på at få ændret lokal-
planens bestemmelser på visse punkter. 



 
JM fortalte, at LTK havde en app, hvor man kunne indberette uhensigtsmæssigheder som fx for-
tovsfliser der har et opspring på mere end 3 cm. App’en kan hentet fra app.store ved at indtaste 
”Tip Lyngby-Taarbæk” i søgefeltet. 

6. Medlemmer og økonomi 
Vi har d.d. en kassebeholdning på kr. 115.644,15, og der er pt. 123 betalende medlemmer for 2019. 

7. Status for hjemmeside 
Vor hjemmeside er meget svær for ikke at sige umulig at finde ved en søgning på Google, og det er ikke 
godt. For at få dette forbedret blev besluttet at WB og TL kommer med et oplæg både til forbedring af 
selve hjemmesiden og til at Google får den med i deres crawling og dermed synliggjort hjemmesiden 
ved en søgning på nettet. Oplægget præsenteres på næste bestyrelsesmøde. 

8. Opfølgning på tidligere sager behandlet i bestyrelsen 
a. Kollelev mose 

Diskussionen om Kollelev mose blev udskudt til næste møde. LTK laver ikke længere målinger af 
vandkvaliteten og der findes heller ikke længere en plejeplan for område. 

9. Henvendelse fra Lyngby-Taarbæk kommune 
a. Invitation til dialogmøde fra LTK 

Kommunen har fremsendt en invitation til deltagelse i et dialogmøde med grundejerforeningerne d. 
14. maj kl. 8:15 på rådhuset, hvor der er lagt op til en drøftelse omkring snerydning og vedligehol-
delseskontrakter. Vi kunne godt melde ind med andre emner, og her blev det besluttet at indmelde 
følgende: plejeplan, grundvand og lokalplan. Da vi kan møde med 2 repræsentanter, blev der enig-
hed om, at foruden TL deltager JM. TL sørger for tilmelding og indmelding af de 3 ekstra punkter. 

b. Invitation til fællesmøde om indbrud fra LTK 
Kommunen har fremsendt en invitation til deltagelse i et fællesmøde om indbrud d. 20. maj kl. 
17:30 – 20:00 i Virumhallen, hvor alle grundejere er velkomne. Invitationen har også været publice-
ret i Det Grønne Område. WB ville overveje, om han ville deltage. 

10. Efterårsnyt 
Dette punkt var en tilføjelse til den oprindelige dagsorden. Det blev besluttet at udsende Efterårsnyt i 
slutningen af august / begyndelsen af september med opfordring til at sende e-mail adresser til anven-
delse for kommunekation med medlemmerne. I Efterårsnyt skal der bl.a. også linkes til vor hjemmeside 
med referat fra den ordinære og ekstraordinære generalforsamling samt vore nye vedtægter. 

Evt. stof til Efterårsnyt skal afleveres til TL senest primo august. 

11. Mødeplan 
Det blev aftalt, at TL udsender en Doodle i slutningen af juli med forslag til datoer til afholdelse af et be-
styrelsesmøde primo august. 

12. Eventuelt 
JG gav et lille indlæg om, hvad der skete i Ældrerådet ved det sidst afholdte møde. 


